
 

 
ROMÂNIA  

JUDEŢUL ARGEŞ 
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI MIOARELE  

 

 
Nr:   3494/29.07.2022 

 
PROCES VERBAL 

 

      Incheiat astăzi   în şedinţa ordinară   a Consiliului local al comunei Mioarele , convocat 

în conformitate cu prevederile art.133, alin.1 din Ordonanţa de Urgenţă a Guvernului 

nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, prin 

Dispoziţia primarului nr 94/ 22.07.2022  
           In urma prezentei  facuta de doamna secretar Balan Raluca  la şedinţă participă  11 

consilieri din cei 11 consilieri locali în funcţie.  

In conformitate cu art 134 alin 5 , literele a' si a ² din Ordonanţa de Urgenţă a Guvernului 

nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările 

ulterioare  (ORDONANŢĂ DE URGENŢĂ nr. 61 din 30 aprilie 2020) 
  3. La articolul 137, alineatul (1) se modifică şi va avea următorul cuprins: 

  "(1) Şedinţele consiliului local se desfăşoară legal în prezenţa majorităţii consilierilor 

locali în funcţie. Se consideră prezenţi la şedinţă şi consilierii locali care participă prin 
utilizarea oricăror mijloace electronice.", la sedinta participa din motive obiective , prin 

mijloace electronice ( camera video a grupului de watts- up  a Consiliului local Mioarele )  

Domnul consilier Grecu Eduard 

Domnul consilier Negoescu Sinel 

Domnul consilier Contor Romica   

Suportul video este  asigurat pe toata perioada sedintei de pe telefonul doamnei secretar Balan 

Raluca Ana , cu ajutorul domnului presedinte de sedinta Zipis Ion . 
La şedinţă mai participă: -domnul Sucu Gheorghe  –primarul comunei Mioarele    
Domnul presedinte de sedinta Zipis Ion   , prezinta proiectul ordinii de zi : 

      1.  Aprobarea procesului  verbal al ședinței  anterioare ale Consiliului local al comunei 
Mioarele   
     
     2. Proiect de hotarare cu privire la inchirierea utilajului buldoexcavator aflat in 
proprietatea comunei Mioarele , judetul Arges , a Regulamentului privind modalitatea 
de inchiriere si a taxei speciale de inchiriere a acestuia . 
                                                                                                    Inițiator:  Sucu Gheorghe– primar; 
       3  .Proiect de hotarare privind decontarea navetei cadrelor didactice ale Scolii 
gimnaziale Mioarele , judetul Arges  
                                                                                  Initiator : Sucu Gheorghe - primar  
      4. Proiect de hotarare cu privire la aprobarea luarii in administrare  a unui teren 
viran , aflat in rezerva drumului judetean DJ 737 CAMPULUNG -MATAU -BOTENI , 
in punctul < Olteanu > necesar amplasarii statiei de pompare a apei potabile prevazuta 
in cadrul proiectului < Aductiune si inmagazinare apa potabila din sursa municipiului 
Campulung > proiect finantat prin programul Anghel Saligny  
                                                                             Initiator : Sucu Gheorghe - primar  
        5 .Proiect de hotarare cu privire la alegerea unui nou presedinte de sedinta pe 
perioada : august , septembrie , octombrie - 2022 , conform  O.U.G  nr 57 /2019 .           



                                                                                      Initiator primar Sucu Gheorghe  
         
        Se suplimenteaza ordinea de zi cu un proiect : 

      6. Proiect de hotarare cu privire la aprobarea incheierii contractului de asociere – 

prestari servicii cu Centrul Judetean  de Cultura si Arte Pitesti – Sectia Scoala Populara 
de Arte si Meserii Pitesti  
    7. Diverse probleme supuse atentiei Consiliului Local Mioarele  
    Se supune la vot ordinea de zi suplimentata . 
Se voteaza in unanimitate 11 voturi pentru  
 Se trece la punctul 1 pe ordinea de zi : 
    1 Aprobarea procesului  verbal al ședinței  anterioare ale Consiliului local al comunei 
Mioarele   
  Se supune la vot procesul verbal al sedintei anterioare . 
Se voteaza in unanimitate 11 voturi pentru  
    Se trece la punctul 2 pe ordinea de zi :  
2.Proiect de hotarare cu privire la inchirierea utilajului buldoexcavator aflat in 
proprietatea comunei Mioarele , judetul Arges , a Regulamentului privind modalitatea 
de inchiriere si a taxei speciale de inchiriere a acestuia . 
Domnul primar  :Sunt cereri de la cetateni sa le dam buldoexcavatorul in chirie pentru 

diverse lucrari prin gospodarii !.M am gandit sa i ajutam ! 

Domnul consilier Postoaca  Sunt de acord dar sa puneti GPS pe buldoexcavator. 

Domnul presedinte de sedinta Zipis Ion  Eu as zice ca sunt destule utilaje in sat , sa l lasam 

in pace , stiu ca a avut ceva probleme tehnice , reparatiile costa destul de mult si as zice sa l 

tinem doar pentru lucrarile noastre . 

Doamna secretar     In regulamentul de inchiriere se specifica clar ca lucrarile primariei sunt 

prioritare .!! 

Domnul consilier Grecu ( video )  500 lei  este abonamentul pe an la gps . 

Domnul primar    Ne am gandit la 250 lei /ora taxa de inchiriere . 

Domnul consilier Postoaca    Ce presupune suma asta ? 

Doamna secretar   Uzura ,cheltuielile de intretinere si functionare, cheltuielile cu personalul 

autorizat sa conduca utilajul si un mic profit .. 

Domnul consilier  Matei  Pretul nu e mic . Daca le convine , bine , daca nu ,nu ! 

Domnul Dobrin   La Suslanesti ?  

Presedinte de sedinta Zipis La Suslanesti as zice cand avem lucrari acolo si se deplaseaza 

pentru noi sa i ajutam si pe cei care doresc .. 

Domnul consilier Dobrin   Degeaba ii ajutam dupa ce nu mai au nevoie !! 

Domnul consilier Matei Si daca un cetatean face cerere si atunci are nevoie si primaria de el 

? 

Doamna secretar Se specifica clar in regulamnet ca primaria are intaietate . 

Domnul  consilier Dobrin  Pai si daca a platit in avans?  

Doamna secretar Reprogramam cetateanul .Le aducem la cunostinta de la inceput .. 

Domnul consilier Iosif Gheorghe  Asta e deja gargara ..Ziceti mai bine ca nu vreti sa l 

inchiriati . Nu mai gasiti nod in papura ! Votam si gata ! Dar nu incepeti cu daca si daca .. 

Domnul presedinte de sedinta Supunem la vot – eu ma abtin 
Domnul consilier Grecu( on line -video)  Da ,dar e buna ideea cu gps ul!! 

Domnul consilier Contor ( on line -video) Da! 

Domnul consilier Negoescu  ( on line -video )Da ! 

Domnul consilier Postoaca  Ma abtin! Daca  se  pune gps , sunt de acord ! 

Se supune la vot si se voteaza cu 9 voturi pentru  si 3 abtineri ( domnul consilier Postoaca , 

domnul consilier Dobrin si domnul presedinte de sedinta Zipis ) HOTARAREA NR 45 



 
Se trece la punctul 3 pe ordinea de zi :  
3.Proiect de hotarare privind decontarea navetei cadrelor didactice ale Scolii gimnaziale 
Mioarele , judetul Arges  
                                                                           Initiator : Sucu Gheorghe - primar  
Domnul presedinte de sedinta  Avem aici in anexa lista cadrelor didactice care fac naveta cu 

masina personala . Nu prea mai avem profesori de la noi , vad ! S a decontat mereu , daca nu 

sunt discutii , supun la vot acest proiect de hotarare . 

Domnul consilier Grecu ( on line -video ) Da! 

Domnul consilier Contor ( on line video ) Da! 

Domnul consilier Negoescu ( on line video ) Da ! 

Se voteaza cu 11 voturi pentru  HOTARAREA NR 46  
 
Se trece la punctul 4 pe ordinea de zi :  
 

 3. Proiect de hotarare cu privire la aprobarea luarii in administrare  a unui teren viran 
, aflat in rezerva drumului judetean DJ 737 CAMPULUNG -MATAU -BOTENI , in 
punctul < Olteanu > necesar amplasarii statiei de pompare a apei potabile prevazuta in 
cadrul proiectului < Aductiune si inmagazinare apa potabila din sursa municipiului 
Campulung > proiect finantat prin programul Anghel Saligny  
                                                                             Initiator : Sucu Gheorghe - primar  

                               

Domnul primar Am facut cerere catre Directia Drumuri Judetene  sa ne dea 50 m de teren sa 

facem acolo statia de pompare . 

Domnul consilier Postoaca Pai se poate ? 
Doamna secretar: Art 22 , alin 2 din O.U.G. nr 43/1997 , zice asa   : 

 < Administrarea drumurilor judeţene se asigura de către consiliile judeţene, iar a drumurilor 

de interes local, de către consiliile locale pe raza administrativ-teritorială a acestora. Fac 

excepţie sectoarele de drumuri judeţene, situate în intravilanul localităţilor urbane, inclusiv 

lucrările de arta, amenajările şi accesoriile aferente, care vor fi în administrarea consiliilor 

locale respective.> 

  (3) Pentru realizarea de lucrări de reabilitare sau modernizare, sectoarele de drum situate în 

intravilanul/extravilanul unor localități pot fi preluate temporar în administrarea autorităților 

administrației publice locale, la solicitarea acestora, cu acordul administratorului drumului.> 

Am facut deja cererea , acum asteptam sa vedem ce ne raspund dansii . 

 

Domnul presedinte de sedinta Zipis Ion   Unde e terenul  mai exact ? 

Domnul primar Mai jos de statia de pompare ...Pe dreapta cand cobori. 

Domnul consilier  Matei      Nu exista alta posibilitate ? Alt teren ? 

Domnul viceprimar : Costurile sunt foarte mari ... 

Domnul primar  :Nu gasim alt teren , stiti ca am incercat diverse variante , am vb si cu 

domnul Deca , terenul e cu probleme  

Domnul consilier Postoaca Da , n are acte de proprietate ! 

Domnul primar :Deocamdata ! 

Domnul presedinte de sedinta :Reteaua e pe partea aia ? 

Se supune la vot si se voteaza HOTARAREA NR 47 , cu 11 voturi pentru 

Domnul consilier Grecu ( on line -video ) Da 



Domnul consilier Contor ( on line video ) Da 
Domnul consilier Negoescu ( on line video ) Da  

 

Se trece la punctul 5 pe ordinea de zi :  
 

Proiect de hotarare cu privire la alegerea unui nou presedinte de sedinta pe perioada : 
august , septembrie , octombrie - 2022 , conform  O.U.G  nr 57 /2019 .           
                                                                                  Initiator primar Sucu Gheorghe  
 
Doamna secretar  Avand in vedere ca din luna august domnul  Zipis isi incheie perioada de 3 

luni in care a fost presedinte de sedinta si din dorinta de a fi mai organizati , adica data 

viitoare sa avem deja presedinte la inceputul sedintei , domnul primar a initiat acest proiect 

..Si daca sunteti de acord , vom proceda la fel , la fiecare final de mandat de presedinte de 

sedinta . 

Domnul presedinte de sedinta  Faceti propuneri pentru urmatorul presedinte ! 

Domnul consilier Jinga  Il propun pe domnul consilier Matei ! 

Domnul presedinte de sedinta Zipis Ion   Supunem la vot  

  Se voteaza cu 11 voturi pentru HOTARAREA NR 48  
Domnul consilier Grecu ( on line -video ) Da 

Domnul consilier Contor ( on line video ) Da 

Domnul consilier Negoescu ( on line video ) Da  

 

   Se trece la punctul 5 pe ordinea de zi :  
 

          6. Proiect de hotarare cu privire la aprobarea incheierii contractului de asociere – 

prestari servicii cu Centrul Judetean  de Cultura si Arte Pitesti – Sectia Scoala Populara 
de Arte si Meserii Pitesti  
     Domnul presedinte de sedinta  :E vorba de o continuitate , practic s a schimbat titulatura 

si trebuie sa  se incheie un nou contract . 
Doamna secretar : Da , Se numea Scoala Populara  de Arte si Meserii    Pitesti  , acum 

contractul se incheie cu Centrul Judetean de Cultura si Arte Pitesti – Sectia Scoala Populara de 

Arte si Meserii Pitesti . Cursul este in plina desfasurare , dureaza 3 ani , tinerii nostri 25 la 

numar , elevi si fosti elevi ai scolii Mioarele sunt in ultimul an de curs , urmand ca la final , sa 

primeasca o diploma de atestat de mester popular . 

 Domnul presedinte de sedinta  Da , mai ales in ziua de azi , copiii au preocupari asa de 

frumoase!! 

Doamna secretar   De mentionat faptul ca orice cetatean al comunei poate participa la curs , 

se porneste in primul an de la confectionarea de martisoare artizanale , globulete , legatori iar 

in ultimul an reusesc sa coasa ii pentru copii .De asemenea  intreg cursul este gratuit , mesterul 

popular – indrumator , este remunerat de Centrul Judetean Arges si cursantii beneficiaza de o 

tabara de creatie gratuita . 

Domnul presedinte de sedinta  Frumos ! Supunem la vot ! 

Se voteaza cu 11 voturi pentru HOTARAREA NR 49  
Domnul consilier Grecu ( on line -video ) Da 

Domnul consilier Contor ( on line video ) Da 

Domnul consilier Negoescu ( on line video ) Da  

   

 

 Se trece la punctul 5 pe ordinea de zi :  
 



    7. Diverse probleme supuse atentiei Consiliului Local Mioarele  
Domnul presedinte de sedinta Zipis Ion  Domnul Jinga , domnul Postoaca si domnul 

Dobrin s au inscris la cuvant   

Dau cuvantul domnului consilier Jinga Valerian : 

Domnul consilier Jinga Valerian : Da , am si eu 3 probleme de expus  

Izvoarele noastre atat de frumoase , cum sa facem sa fie curatite .? 

Domnul primar : Le am spalat , curatit !! 

Domnul consilier Jinga Valerian Ma abtin ! E loc de mai bine ..a doua problema : 

denumirea strazilor , indicatoare ceva , vine omul de la Pitesti trebuie sa stie pe unde s o ia , 

trebuie neaparat sa facem asta . Acum o saptamana am vorbit cu domnul vicepresedinte al 

Consiliului Judetean , Nicolaescu , sa facem drumul . parca am zis ca mergem toti consilierii 

in audienta .!  

Domnul consilier Iosif Gheorghe M am dus si eu de atatea ori incat nu ma mai primeste ! 

Domnul primar . Si eu am vorbit . Au zis ca vor ajunge si la noi cu asfaltarea !  

Domnul consilier Jinga  In ceea ce priveste iluminatul public pe leduri  , am pus problema in 

nenumarate randuri , de asemenea camere de luat vederi , haideti sa facem ceva .! 

Domnul consilier Postoaca   Am vazut pe APM , in ceea ce privesc ledurile , exista fonduri 

din august . 

 Domnul consilier Jinga  Ziua comunei ? Cand a ramas ? 

Domnul primar : In ultima duminica din august , am lasat o asa .. 

Domnul consilier Postoaca  Sa fie doar ziua comunei , fara FIII SATULUI, nu mai 

amestecam !! 

Domnul consilier Jinga : Invitati?  Ce invitati avem ? 

Domnul primar : Facem o sedinta in august si vedem atunci , bani nu prea sunt , dar vedem . 

Domnul consilier Matei : Muzica ? 

Domnul primar: Gasim o formatie ! 

Domnul presedinte de sedinta Zipis  : Domnul Postoaca aveti cuvantul : 

Domnul consilier Postoaca : Oferta castigatoare la < alimentarea cu apa > vreau s o vad . 

Domnul primar: Da , SC PROMETEU SRL , se numeste firma .E o firma serioasa .. 

Domnul presedinte de sedinta Zipis Ion : Domnul Dobrin , aveti cuvantul  

Domnul consilier  Dobrin : O copie a procesului verbal al comisiei de receptie la Podul de la 

Suslanesti .vreau si eu .A doua problema ..apa la Suslanesti , coboara pe o conducta de 63 , e 

normal sa existe probleme cu furnizarea apei . 

Domnul viceprimar Sunt probleme cu apa peste tot , in toata tara , e seceta , ne descurcam 

cum putem ! 

Domnul consilier Dobrin   Eu am intrebat ..am dreptul sa intreb !!De gunoaie nu mai zic .. 

Domnul viceprimar Si ce vrei sa facem ? Am strans saci intregi de gunoaie , vrei sa merg eu 

mereu sa strang mizeria ?Cine arunca , sa stranga ! 
Domnul presedinte de sedinta Zipis : Si eu faceam mereu curat acolo ..Sa nu va asteptati sa 

vina mereu cineva sa va faca curat !  

Domnul consilier Dobrin : Le faceti numai asa ,va razbunati pe zonele unde n ati fost votati ! 

Domnul viceprimar Despre ce razbunare vorbesti ? Facem ce putem pentru toata lumea 

..Cum poti sa spui asa ceva ? 

Domnul consilier Matei In timpul mandatului vostru era o mizerie ..erau gauri in podul ala 

de cadea lumea de pe pod ..Acum va luati de toate nimicurile !! 

Domnul consilier Dobrin   Nu merge pe intimidare ! 

Domnul viceprimar Iosif Ion   Ce intimidare ! Am strans ultima data 3 saci de gunoaie 

..mereu mergem si va adunam gunoaiele voastre .  



Domnul primar : Domnilor , nu va mai certati , facem treaba unde e nevoie , uite daca aveam 

un compactor si un finisor acum se apucau de drum , acum a ramas de luni sa vada ei cum fac 

cu utilajele . Asta e prioritar la noi acum , drumurile si sa rezolvam cu apa .  

Nemaifiind discutii se declara sedinta inchisa la ora 17,50  

 

Drept pentru care s a incheiat prezentul proces verbal  

 

 

Presedinte de sedinta                                                                Secretar general uat 

Zipis Ion                                                                                     Balan Raluca Ana  

 

 

 

 


